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Harm-Jan Stoter is al 10 jaar algemeen directeur van Intergamma en overleefde vijf jaar crisis. Tijd voor een
goed gesprek over de markt, speciaalzaken, nieuwkomers, eigen sourcing, A-merken als trafficmakers,
prijskortingen, professionele merken in dhz, eigen winkels en natuurlijk over de webshop, internetzuilen en de
grote omslag die nodig is in de winkels.

Marc Nelissen
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